
                           RASKLUBBEN FÖR BELGISKA VALLHUNDAR 
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Protokoll extra styrelsemöte 2024-03-14 kl. 20.00 
 
 

Närvarande:  

Ordförande Maria Wölner-Hanssen 
Kassör Susanne Källman Petersson 
Ledamöter Elisabeth Johansson-Weber 
 Marie Jadner 
 Sverker Lindblad 
   

§ 1 Mötets öppnande   

Mötesordförande hälsade samtliga välkomna och förklarade mötet öppnat. 

 

§ 2 Val av mötesordförande 

 Elisabeth Johansson-Weber valdes till mötesordförande. 

  

§ 3 Val av sekreterare 

 Susanne Källman Petersson valdes till mötessekreterare. 

 

§ 4 Val av justeringspersoner 

 Marie Jadner och Sverker Lindblad valdes att justera protokollet. 

  

§ 5  Budgetförslag inför årsmötet 2024 

 Genomgång av framtaget budgetförslag och kommentarer till några poster, vilka 

är uppräknade nedan. 

 

- Vid stora inköp på postorder bör man ta i beaktan att samtidigt höja 

intäkterna på postorder SBU, detta borde ha korrigerats i det nya reviderade 

budgetförslaget, men tyvärr blev det inte gjort. 

- Förtydligande, utbildning är detsamma som instruktörshelger. 

- I medlemsavgifterna finns det en hedersmedlem, 400 kr 

- Abonnemanget, Årlig grundavgift Posttidningar, har löpt på, vilket är 

kopplat till tidningen Belgaren.  

Postnord kommer att kontaktas för att säga upp avtalet 

- Historiskt hade lokalområdena egen ekonomi, men detta har tagits bort. 

Beslut finns om något område vill anordna en aktivitet, ska pengar äskas 

centralt. Maximalt belopp för äskning är 1 000 kronor. 

- RAS – reservkapital för eventuella kostnader gällande rasutveckling. 

- För FMBB ingår anmälningsavgifter och medlemsavgift. 

- För styrelsen är det viktigt att måna om våra medlemmar därav är förslaget i 

det reviderade budgetförslaget 50 000 kronor. Förslag är att använda 

pengarna till SBU, SBM och FMBB 

- I postbefordran ingår frimärken och inköp av kartonger att skicka 

postordermaterial i. 

- Förtydligande, SBK-konferens är samma som kongressen 



- Bankkostnader beror på att det finns tre olika plusgirokonton som kostar 

nästan 3 000 kronor per år, vilket även generar höga swishkostnader. 

- Styrelsen är medveten om att allt har blivit dyrare, men intentionen är att 

försöka hålla kostnaderna nere där det är möjligt, förutom gällande 

medlemsvård som är vårt fokusområde för 2024 

- Varulagerförändring beror på att vi har delat ut böcker till vinster på SBU. 

  

§ 6 Mötets avslutande  

  Mötesordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 

 

 

 Vid protokollet 

 Susanne Källman Petersson Elisabeth Weber Johansson 

 Mötessekreterare  Mötesordförande 

 

 

  

 Marie Jadner   Sverker Lindblad 

 Justeringsman   Justeringsman 


